
Bestyrelsesmøde d.11.10. kl. 17.30 hos Hans. 

Tilstede: Marianne, Lisbeth, Hans og Jens 

Dagsorden: 

1. Valg af mødeleder og referent. 

Hans og Jens 

2. Godkendelse af sidste referat d. 9.8.2023. 

Godkendt 

3. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

4. Økonomi. 117 medlemmer m.m.  

Økonomien er god 

5. Siden sidst. 

a) Plan energi screening af mulighed for fælles varmeløsning. 

Resultat fra Planenergi er at fjernvarme ikke er en løsning i  Holtug bl.a. på 

grund af mange varmepumper. 

b) Fredagsbar d. 6.10. 

Hyggeligt, næste gang forslag om indvielse af projektor og musik og dans. 

c) Udlånsordning. Status. 

Nye ting pælebor, drænspade og lang stige, husk reklame. 

d) Hundebanen – jeg har ikke hørt fra Hundebanen. 

Ingen tilbagemelding fra hundefolket. 

e) Kontakt til kommunen vedr. byggesager. 

Linievej 14 og 15 obs omkring knust asfalt, ingen byggesag registreret i 

kommunen vedr. 14 

6. Kommende aktiviteter med indhold og bemanding. 

a) Mostedag d.14.10. 

Tidsrum 10 - 14 

b) Folkekøkken d.24.10. 

Ok 

c) Kræmmermarked/ Julemarked d. 26.11. 

Forsamlingshuset står for arr. 

d) Vintersolhverv? 

16/12 

7. Udviklingsplan for Holtug. Hvordan arbejder vi videre med dette? Drøftes 

også i samarbejdsforum d. 25.10.  



Vi skal være obs på den, tages op i Samarbejdsforum d. 25/10 

8. Se dagsorden for møde i Samarbejdsforum punkt 5.  

 

9. Hvordan involverer vi nogle yngre kræfter i byen? Dette punkt kan evt. indgå 

i punkt 7. 

Det skal vi være obs på, stormøde ? 

10. Næste møde 

5/12 kl. 1730 

11. Evt. 

 

 

 

 


